

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Vincentio Macario, Scylacaeum. Epist. VI.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

us. Sanè nihil gratius, hōc præsertim æstu: sed quæ-
so, cur tam multa? Sunt enim vascula viginti quæ-
tuor: nā tu IV. aut VI. si nosses imbecillitatem sto-
machi mei, per totam æstatem, satis esse duxisses.
Agnosco igitur conjunctam amore liberalitatem.
Ille enim, ut mitteres, admonuit; hæc, ne pauca
mitteres. In quo illud te cupio credere; quan-
quam hæc sint suavissima, me tamen frui libentius
memoriā tui, lætariqve potius, quod me dignum
putaveris, quem tu muneribus afficeres, quam si
me omnium munerum copiā cumulasses. Quare
peto à te, (A) mihi ut conserves amorem tuum; à
meqve expectes ea, quæ, qui vehementer amat,
præstare consuevit. Vale. Romæ, III. Kal. Quint.
M.D.LXVII.

VINCENTIO MACARIO,
SCYLACÆUM.

EPIST. VI.

*Excusata literarum brevitate, gratulatur Maca-
rio de munere scholastico: Et sua ipsi ac Fratri officia
defert.*

Literis tuis, humanissimè, & ornatissimè scri-
ptis, nec respondere multum possum, cum
distringat negotiis; nec nihil debeo, cum in offi-
cio non respondere, turpe sit. Scytacæi te susti-
nere munus erudiendæ juventutis, valde lætor.
Amo enim Gerondæm patriam, cujus mihi me-
moriā nulla dies ex animo delebit: quæ si vive-
ret, non dubito quin mecum esset; iisdemqve stu-
diis, eodem vitæ genere, frueremur. Franci